
Zavarovalnica Triglav

Slapar v obrambo tržnih deležev
Matjaž Polanič
Uprava Zavarovalnice Triglav pod vod-
stvom Andreja Slaparja bo v petek na-
dzornikom predvidoma predstavila tudi
novo strategijo poslovanja za prihodnja
štiri leta, ki naj bi bistveno večji pouda-
rek dala rasti premij in obrambi tržnega
deleža na domačem trgu.

Slapar naj bi tako nameraval okrepi-
ti zlasti trženje zavarovanj, saj se pre-
mije Skupine Triglav že praktično od
leta 2009 konstantno znižujejo, kar
ima vedno večji negativni vpliv tudi na
dobiček zavarovalnice. Samo lani so se
kosmate premije Zavarovalnice Triglav
znižale za sedem odstotkov, v prvi po-
lovici letošnjega leta pa še za dodatnih
osem odstotkov. V tretjem letošnjem
četrtletju se je padec tržnega deleža
Skupine Triglav na domačem trgu si-
cer ustavil, vendar v veliki meri zaradi
nekoliko boljše prodaje zdravstvenih

zavarovanj.
V posodobljeni strategiji je predvide-

na tudi bolj ambiciozna rast poslovanja
na trgih nekdanje skupne države in naj
bi vključevala tudi prevzeme nekaterih
manjših konkurentov oziroma dokapi-
talizacije obstoječih Triglavovih hčerin-
skih podjetij. Med ključnimi izzivi upra-
ve je tudi sanacija srbske hčerinske za-
varovalnice, ki jo je morala Zavarovalni-
ca Triglav v zadnjih letih že večkrat do-
kapitalizirati, vendar naj bi zavarovalni-
ca še vedno poslovala z izgubo.

Člani nadzornega sveta pa se bodo na
seji seznanili tudi s poslovanjem Skupine
Triglav v prvih treh četrtletjih letošnjega
leta in propadlim poskusom prevzema
največje hrvaške zavarovalnice Croatia
Osiguranje. Kot je znano, je Zavarovalni-
ca Triglav oddala najvišjo ponudbo za
nakup Croatie Osiguranje. Toda hrvaška
vlada v drugi krog prodaje povabila le

poljsko PZU in rovinjsko Adris Grupo, ki
naj bi imela tudi največ možnosti za
prevzem hrvaške zavarovalnice.

Na dnevnem redu seje pa ni predvide-
no odločanje o razrešitvi člana uprave
Slovenske odškodninske družbe Mateja
Runjaka z mesta predsednika nadzorne-
ga sveta Triglava, za kar si prizadevata
nekdanji direktor Adriatica Matija Blažič
in predsednik društva malih delničarjev
MDS Rajko Stankovič. Kljub temu naši
viri ne izključujejo, da bo Runjak na seji
ponovno preveril, ali še ima podporo
preostalih nadzornikov, pri čemer bodo
imeli odločilni glas zlasti trije predstav-
niki zaposlenih v nadzornem svetu. Če-
prav se je v zadnjem času namigovalo, da
naj bi se tudi ti zavzemali za zamenjavo
predsednika nadzornega sveta, naši viri
trdijo, da naj bi zamenjavi nasprotovali
in ne želiio biti ieziček na tehtnici. x
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